

# 美孚威达3号机床导轨油

产品名称	美孚威达3号机床导轨油
公司名称	荣亨（深圳）润滑油实业有限公司
价格	340.00/桶
规格参数	品牌:美孚 型号:美孚威达3号 规格:18L/208L
公司地址	深圳市龙华区大浪街道高峰社区鹤山云峰路3号49栋243（注册地址）
联系电话	0755-29001787 13923773721

## 产品详情

荣亨（深圳）润滑油实业有限公司

公司官网：[www.roheng.com](http://www.roheng.com)

联系电话：0755-29001787

联系手机：13923773721 郭小姐

联系QQ：125614793

我公司主要经营美孚、壳牌、道达尔、加德士、嘉实多、福斯、克鲁勃、BP等润滑油

质量保证，价格优惠，欢迎来电咨询洽谈！

以上报价规格为18L 价格340元一桶~ 10桶起:320元一桶

208L 价格3200元一桶~

本公司设有大型仓库，备有大量现货，充足库存，量大价优，发货及时，用最快的方式,面向全国发货!

The above quoted price is 18L. The price is 340 yuan per barrel ~ 10 barrels: 320 yuan per barrel

208L price 3200 yuan a barrel ~!

The company has a large warehouse, with a large number of cash, adequate inventory, large quantity of excellent, timely delivery, with the fastest way for the country shipped!

美孚威达3号导轨油/Mobil Weida No. 3 rail oil

Mobil Vectra Oil NO 3

产品简介：

美孚威达数字系列油品是优质品质的导轨润滑油，专为满足精度，冷却水分离性，精密机床和设备保护的要求。美孚威达数字系列产品是经过精心配制高品质基础油和先进的添加剂系统，提供了控制的摩擦性能，兼容性，水性金属加工液及零部件和设备的防腐蚀保护性能平衡。以诚感人者，人亦诚而应。独特的添加剂包各种各样的材料，包括钢对钢和钢对聚合物提供了特殊的摩擦性能，减少粘滑和喋喋不休。以诚感人者，人亦诚而应。这使得在设计行驶速度，提高机器的效率和准确性，有助于延长刀具寿命和提高表面光洁度平稳，匀速运动。美孚威达数字系列产品进行了优化，提供许多水溶液冷却剂的分离性高硷性冷却剂的腐蚀作用，同时尽量减少在润滑表面。即使爬到最高的山上，一次也只能脚踏实地地迈一步。

Mobil Vectra digital rail lubrication oil series is designed to meet the high quality, precision, cooling water separation, precision machine tools and equipment protection requirements.

Mobil Vectra digital products are carefully prepared high quality base oil and additive system provides advanced control, friction properties, compatibility, corrosion protection properties of metal working fluid and water balance components and equipment. Unique additive packs of a wide variety of materials, including steel, steel and steel, provide polymers with exceptional frictional properties, reducing stick slip and chatter. This enables the design of traveling speed, increased machine efficiency and accuracy, helps to extend tool life and improve surface finish, smooth and uniform motion. Mobil Vectra digital series products were optimized, providing corrosion separation of high alkaline aqueous solution of the coolant coolant many, while minimizing the surface lubrication.

特点和优点：

别想一下造出大海，必须先由小河川开始。美孚威达数字系列产品已开发和专为提供机械保护滑道满足的严格要求额外的保证金。以诚感人者，人亦诚而应。油具有优异的润滑性和承载性能，有助于显着改善品质的零件生产。美孚威达数字系列产品提供了许多水分离性和水溶液冷却剂，减少交叉污染的潜在的负面影响，这有助于提升双方的润滑剂和冷却液的使用寿命和性能。积极思考造成积极人生，消极思考造成消极人生。

Features and advantages:

Mobil Vectra digital products have been developed and designed for demanding additional mechanical protection of the slide deposit. Oil has excellent lubricity and load-carrying properties and helps to significantly improve the quality of parts production. Mobil Vectra digital series offers many separate water and aqueous solution of coolant, the potential negative effects to reduce cross contamination, which helps to enhance the life and performance of lubricant and coolant on both sides of the.

优点及潜在效益

特点

优势和优点

控制摩擦特性

有助于消除粘滑;允许始终如一的精确加工

多材料功能

适用于广泛的材料组合，使产品整合

水和水的冷却液分离性

有助于改善许多水溶液冷却剂的寿命和性能

胶粘性

防止关键表面去除润滑剂

长期防锈和防腐蚀保护

有助于减少在水的存在下滑动面的劣化和水溶液冷却剂

应用：

》》》》美孚威达编号系列产品被推荐为机床导轨系统的润滑。以诚感人者，人亦诚而应。它们是专为铸铁，钢和非金属材料的组合使用。美孚威达数字系列产品可以应用于手，被迫饲料润滑或循环系统洪水申请。

美孚威达号系列的产品都适合在辛辛那提机床规格P53，P47和P50的应用，需要使用。有事者，事竟成；破釜沉舟，百二秦关终归楚；苦心人，天不负；卧薪尝胆，三千越甲可吞吴。

Lubricating Mobil numbered series of products is recommended for Weida machine tool guideway system. They are designed for use in combination of cast iron, steel, and non-metallic materials. Mobil Vectra digital products can be

used in hand, forced to feed lubrication or circulatory system for flood.

美孚威达1号和2号建议为小到中等规模的机床的水平导轨。它们也适合于应用在大型机器循环，并作为中等负荷液压流体。

Mobil Vectra series products are suitable for application in Cincinnati machine tool specifications P53, P47 and P50, need to use.

》》》》美孚威达3号和第4号一般建议大型机床导轨压力高，精度要求。他们还建议，垂直和倾斜滑道漏可能是一个问题，适度服务机床齿轮传动机构。

A horizontal guide for small to medium size machine Mobil Vectra 1 and No. 2 recommendations. They are also suitable for use in large machine cycles and as hydraulic fluids for medium loads.

美孚威达数字系列产品可以用于润滑的滚珠丝杠，直线导轨，主轴箱，翻译螺丝。

Mobil Vectra digital products can be used for the lubrication of ball screw, linear guide, screw spindle box, translation.

美孚威达数字系列油品推荐用于油污染的水冷却剂的应用缩短冷却一批生活。

Mobil Vectra digital series oils are recommended for application of oil polluted water coolant to shorten the cooling of a batch of life.

产品名称	比重	倾点	闪点	粘度 (40 ) 厘斯	粘度 (100 ) 厘斯	粘度指数	ISO粘度等级
美孚威达1号- 机床导轨油Mobil Vectra Oil NO.1	0.876	-15	208	31.5	5.3	118	32
美孚威达2号- 机床导轨油Mobil Vectra Oil NO 2	0.889	-9	218	68	8.6	109	68
美孚威达3号- 机床导轨油Mobil Vectra Oil NO 3	0.910	-9	230	150	14.5	102	150

